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Către:  Secretarul general al municipiului Arad 
 
 
 
 
 
Bună ziua, 
 
Vă trimit atașat raportul de activitate al consilierului local Florin-Sebastian Stana pentru anul 
2021. 
 
 
 
 
 
Florin Sebastian Stana 
Consilier Local 
0744911240 
stanaflorinsebastian@gmail.com 
 
Arad, 27.04.2022 
  



UNIUNEA SALVAȚI ROMÂNIA 

 

Page 2 of 4 
 

Arad, strada Dimitrie Bolinineanu, nr 5 
office@usrarad.ro; usr.arad@gmail.com  

 
 
 
 
 
RAPORT DE ACTIVITATE 
al consilierului local Florin-Sebastian Stana 
pentru anul 2021 
 
 
 
 
 
Context legislativ 
 
 
Activitatea consilierului județean este reglementată de Codul Administrativ adoptat prin 
Ordonanța de Guvern nr. 57 / 2019 din 05.07.2019. La Secțiunea 2 - Obligațiile aleșilor 
locali, art. 225, este menționată obligativitatea aleșilor locali de a prezenta un raport anual de 
activitate: 
 
„Art. 225: Dispoziţii privind obligaţiile de informare pentru aleşii locali 
(2) Fiecare consilier local, respectiv consilier judeţean, precum şi viceprimarii, respectiv 
vicepreşedinţii consiliului judeţean sunt obligaţi să prezinte un raport anual de activitate, 
care este făcut public prin grija secretarului general al unităţii/subdiviziunii administrativ 
teritoriale.” 
 
 
 
 
Participarea la ședințele Consiliului Local Municipal 
 
 
Pe parcursul anului 2021, au avut loc un număr de 34 de ședințe ordinare și extraordinare ale 
Consiliului Local. Am fost prezent la toate aceste ședințe. 
 
În calitate de consilier local, sunt membru în comisia pentru Buget-finanțe și activități 
economice. Cu o excepție (motivată printr-o deplasare în afara țării), am participat la toate 
ședințele comisiei, pentru avizarea proiectelor supuse dezbaterii în cadrul ședințelor CLM 
prezentate mai sus. 
 
În cursul anului 2021 am fost ales membru al Comisiei de ordine publică a Municipiului 
Arad, cea care a avizat proiectele de modificare a structurii Poliției Locale. 
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Activitatea de consilier local a avut ca principale repere: 
 
 
Bugetul local – am propus, prin intermediul unui amendament, suplimentarea sumelor 
alocate pentru asistența cetățenilor care doresc reabilitarea fațadelor clădirilor din zona 
construită protejată a municipiului. Deși amendamentul a fost votat, lipsa unui mecanism 
eficient și a implicării autorităților locale a făcut ca aceste sume să rămână necheltuite.  
 
Zonele de impozitare – în urma unor sesizări ale cetățenilor, am cerut administrației locale să 
refacă încadrarea în zonele de impozitare a imobilelor deținute de aceștia. Procesul a fost 
foarte lent, rezultate fiind obținute abia după un an și mai multe interpelări. În final, pentru o 
parte a celor care au solicitat reîncadrarea, aceasta a fost decisă de autorități. 
 
Termoficare – Am solicitat constant administrației locale implicare, pentru a identifica o 
soluție eficientă la problema termoficării. În prezent, subvenționăm cu sume considerabile 
(luate preponderent de la investiții), un sistem păgubos – practic, punem bani pe foc stând cu 
fereastra deschisă. Din păcate, nici acum administrația nu s-a angajat într-o analiză obiectivă 
a situației, care să garanteze o soluție corectă. 
 
Pietonală – Am propus transformarea în spațiu pietonal a unui segment din bulevardul 
Revoluției (de la strada Unirii până la Primărie), în weekend, pe perioada verii. Orașul are 
nevoie de astfel de noi oportunități, pentru a readuce locuitorii în zone care acum suferă un 
regres. Cu toate că a avut avizele necesare, proiectul a fost respins de majoritatea PNL-PSD. 
 
Teatrul Vechi – am militat pentru achiziția clădirii Teatrului Vechi de către administrația 
locală, ca prim pas către salvarea și valorificarea acestui simbol major al culturii arădene. Am 
reușit rectificarea bugetului local cu sumele necesare. Din păcate, opoziția PNL la acest 
proiect a blocat achiziția, iar ea a fost ratată. 
 
Stadionul UTA – am amendat regulamentul în baza căruia este administrat noul stadion UTA 
de către Recons, astfel încât să fie clar menționate lucrările de întreținere ale bazei sportive, 
precum și intervențiile necesare pentru corectarea problemelor identificate (infiltrații de apă, 
inegalitate trepte, etc.). 
 
Cheltuieli Filarmonică – am solicitat o evaluare a cheltuielilor efectuate de instituția de 
cultură arădeană, reclamate de angajații instituției ca fiind foarte mari comparativ cu cele ale 
unor instituții similare din țară. Administrația locală a executat, în paralel, un audit intern, 
care a condus la măsuri de recuperare a sumelor achitate nelegal. 
 
Reorganizare aparat administrativ – am participat la consultările care au avut ca scop 
identificarea unor soluții eficiente pentru reducerea cheltuielilor de personal ale instituției 
Primăriei. Soluțiile propuse au fost ca acolo unde nu există deficit real de personal, să fie 
desființate posturile vacante, precum și cele care se vor vacanta prin plecări voluntare și 
pensionări. Am recomandat normarea activităților și stabilirea clară a încărcării cu sarcini pe 
fiecare angajat. 
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Discriminare – am propus Consiliului Local, ca prin intermediul Direcției de Asistență 
Socială să fie întocmit un raport anual asupra situațiilor potențiale de discriminare, astfel ca 
administrația locală să le ia la cunoștință și să poată implementa măsuri pentru remedierea 
lor. 
 
Bazinul de polo din Subcetate – am intervenit în plenul CLM, subliniind importanța 
remedierii problemelor apărute la arzătoarele pentru încălzirea apei, în condițiile în care 
bazinul de la Polivalentă este închis și la bazinul din Subcetate au loc antrenamentele 
cluburilor de înot din municipiu. 
 
Parapete Metalice – am cerut administrației să instaleze parapete metalice deformabile, 
conform normelor în vigoare, pe pasajele Micălaca, Grădiște și pe podul Decebal, având în 
vedere numeroasele accidente, cu victime, înregistrate în aceste zone. Administrația a refuzat 
acest demers. 
 
Stații de autobuz – la solicitarea unor cetățeni, am transmis administrației locale nevoia de a 
amenaja stațiile de autobuz de pe Calea 6 Vânători, prin montarea unor copertine. Acest 
demers a fost parțial îndeplinit. 
 
Luări de cuvânt – în cadrul ședințelor comisiei de specialitate și ale Consiliului Local am 
avut numeroase intervenții pentru a susține votul grupului consilierilor USR, pentru a 
propune amendamente și pentru a corecta unele scăpări ale proiectelor supuse la vot. 
 
Consilierii la Raport – în condițiile impuse de pandemia de Covid-19, comunicarea cu 
cetățenii a fost făcută mai degrabă în mediul online. Astfel, am participat periodic la sesiuni 
de întrebări și răspunsuri, organizate prin intermediul platformelor de socializare și de 
teleconferințăă (Facebook, Zoom). 


